
 
 

Van: Arjen de Boo  

Verzonden: vrijdag 24 november 2017 12:00 

Aan: 'cvanriessen@gmail.com' 
Onderwerp: Zorg om wegversmallingen 

 
Geachte mevrouw Van Riessen, 
 
Via de Raadsgriffie kreeg ik uw onderstaand bericht gestuurd met het verzoek deze te beantwoorden. 
Hierbij ontvangt u dan ook mijn reactie. 
 
De aanleiding voor de uitvoering van het project Europaweg is dat de asfaltverharding van de rijbaan aan 
de Europaweg en de fietspaden in een slechte toestand verkeren en groot onderhoud noodzakelijk is. 
Naast het noodzakelijke groot onderhoud aan de Europaweg is onderzoek gedaan naar de haalbaarheid 
om op een aantal kruispunten de verkeerslichten te verwijderen en te vervangen door rotondes. Dit blijkt, 
ruimtelijk en verkeerstechnisch uitvoerbaar en daarom zijn de rotondes ook opgenomen in het ontwerp. 
Daarnaast blijkt uit een verkeersmodellering dat vanwege de relatieve lage verkeersintensiteit de 
hoeveelheid asfalt gehalveerd kan worden. Dit biedt kansen voor groen en een betere uitstraling, die 
aansluit bij de ambitie zoals die voor deze weg beschreven is. 
 
Verder begrijp ik uw zorgen dat een eventuele aanrijding of defect voertuig, waarbij één rijstrook wordt 
geblokkeerd, kan leiden tot een verkeersinfarct en nood- en hulpdiensten geen doorgang meer hebben. 
Ook hier is aan de voorkant van het project over nagedacht. Aan beide zijden van de rijstroken van de 
Europaweg wordt een zogenaamde ‘halfverharding’ aangebracht waar, in geval van een calamiteit, 
zowel het doorgaande verkeer als de nood- en hulpdiensten gebruik van kunnen maken. 
 
Met vriendelijke groet, 
Arjen de Boo 
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Onderwerp: Zorg om wegversmallingen 
 
 
Geachte bestuursleden, 
 

mailto:adeboo@haarlem.nl


In toenemende mate wordt gekozen voor wegversmallingen, zoals ook nu op de Europaweg is bepaald 
dat dit van twee rijbanen zal worden versmald naar 1 rijbaan. Wie bedenkt dit benepene toch telkens, 
vraag ik mij steeds weer af. 
De logica daarvan is mij volstrekt onduidelijk. Behalve dat ik kan begrijpen dat het verkeer hierdoor wordt 
gedwongen langzamer te rijden (waar tegenwoordig toch ook camera’s voor kunnen worden ingezet 
mocht dat echt zo nodig zijn), bestaat mijn zorg als mede-stadsgenoot hieruit dat er daarentegen steeds 
meer verkeer bij komt door uitbreidingen, en er in het geval van calamiteiten niet tot nauwelijks ruimte 
overblijft om hulpverleners als ambulance-, brandweer-, en politieauto’s ruimbaan te kunnen verlenen. 
Slechts 1 kapotte auto of aanrijding kan door de versmalling dan al zorgen voor een verkeersinfarct van 
groot kaliber, met alle risico’s en ergernissen van dien.  
Hoe fraai veel groen ook is, mag ik toch aannemen dat een ieder meer baat heeft bij een vlotte 
doorstroming i.p.v. fileleedfrustraties en extra CO2 uitstoot als gevolg van die files en de te verwachten 
chaos op alle inmiddels versmalde wegen? 
In de hoop op een verbeterde praktische invulling van de openbare ruimte, teken ik, 
met hoogachting, 
 
Carin van Riessen 
Bezorgde burger van Haarlem 

 
 


